
 

 

 

 

 

 

ALV 13 februari 2023  -  20.00 uur, Semmelstee 

Aanwezig 

Wim Borghols, Wil Kol, Wim Bussemaker, Willemijn Venrooij, Marleen Boer, Annemieke Meijer, 

Karien Klein Koerkamp, Lieuwe van der Werff, Henny van de Windt, Friso Hoexum, Frederiek Naber, 

Stien van der War, Willemien Betten, Wies Bouma, Annette van der Werff, Herman Nobach 

(Reitdiepwijk), Jeroen Zanting (Reitdiepwijk), Francis Jongma, Sanne Werkman (WIJ Corpus den 

Hoorn), E. Stempels, Hennie Steenbruggen, A. van der Heij-Meijer 

Besproken onderwerpen: 

Financiën, activiteiten en bestuur 

- Willemijn geeft toelichting op de begroting van 2021, 2022 en 2023. In 2022 waren de 

inkomsten lager (geen subsidie gehad), en de uitgaven hoger (groot wijkfeest). Maar gezien 

ons zeer ruim eigen vermogen is dat geen enkel probleem. In 2023 verwachten we ongeveer 

hetzelfde uit te geven, subsidieaanvraag is wel gedaan voor 2023. 

- Henny stelt voor de kascommissie opnieuw in te stellen. Wil en Henny bieden zich beide aan 

voor de kascommissie. 

- Tevens rijst de vraag wat te doen met ons zeer forse eigen vermogen. De aanwezigen 

brainstormen en o.a. de volgende ideeën worden geopperd: 

o Idee vanuit bestuur: bv jeu de boules baan o.i.d., aankondigingsbord in de wijk 

o Brug bij de Onlanden over het Omgelegde Eelderdiep (“Hoogholtje”) (ongeveer in 

het verre verlengde van de Kuifeend) 

o Idee Friso: voetbal/pannakooi? Bv op bestaande plek van basketbalveld. Friso gaat 

contact leggen met gemeente Groningen. Immers, veel kinderen uit onze wijk gaan 

naar andere wijken om te voetballen omdat hier een goed voetbalveldje ontbreekt. 

o wijnproeverij en fotocursus 

- Bestuur/activiteitencommissie gaat de komende periode aan de slag om hier goede 

bestemmingen voor te vinden en neemt bovenstaande input mee. 

- Vaststelling bestuur: Wil Kol heeft aangegeven te willen stoppen als bestuurslid. Zij heeft dit 

vanaf 2015 gedaan. Wim spreekt dankwoord uit over werk van Wil, o.a. overleg met de 

gemeente en het privacyreglement. Dank Wil namens iedereen! 

- Marleen Boer en Willemijn Venrooij worden (wederom) benoemd als resp. secretaris en 

penningmeester, Wim Bussemaker en Wim Borghols als resp. algemeen bestuurslid en 

voorzitter. 

- Wim (B) geeft aan binnen afzienbare tijd te willen stoppen als voorzitter en wil graag een 

opvolger. Aan iedereen de vraag hierover na te denken, geïnteresseerden kunnen zich 

melden bij een van de bestuursleden voor bijvoorbeeld meer informatie. 



- Plukcie: houden bomen in de gaten, doen onderhoud, maar nog niet voor iedereen duidelijk 

dat je er van mag eten. Maar het is voor iedereen te plukken. Afgesproken wordt om 

binnenkort wat aandacht hieraan te besteden, bv in nieuwsbrief of social media.  

- Activiteitencommissie vergadert binnenkort over de activiteiten voor het komende jaar. 

Gast: Sanne Werkman 

Sanne is opbouwwerker bij WIJ Corpus den Hoorn, en kan bv helpen om de weg richting de 

gemeente vinden. Soort gemeenschapswerker, kan meedenken over initiatieven. Kan bv 

ingeschakeld worden bij overlast, of andere zaken. Via WIJ Corpus bereikbaar. Ook duurzaamheid is 

belangrijk thema. Zij gaat ook starten met klimaatgesprekken Geïnteresseerd als je wilt weten welke 

stappen je bv zelf kunt zetten? Neem dan contact op met Sanne. Contactgegevens: 

(s.werkman@wij.groningen.nl / 06-11886471 

Andere onderwerpen 

- Friso: oversteek vanuit Lepelaar over P’woldseweg: wordt die aangepakt? Wim: staat wel op 

agenda gemeente, maar nog niet duidelijk wat/hoe/wanneer 

- Tav bocht P’woldseweg: gaan vragen over gesteld worden in gemeenteraad. Gaat Wim ook 

doen (ook vanuit fietsersbond). Gedeelde zorg over snelheid.  

- Opm Willemijn betaald parkeren Hoornse wijk; gevolgen voor ons? Er zijn weinig 

parkeermogelijkheden in onze wijk.  Dus vooralsnog geen gevolgen verwacht.  

Duurzaamheid – Henny 

Henny geeft presentatie over duurzaamheid. Het is een belangrijk thema, ook voor onze wijk. 

Inmiddels bv al veel zonnepanelen in onze wijk. Henny licht trend toe waarin particulieren zelf 

energiecorporatie oprichten. Gebeurt al in meerdere wijken in Groningen. Voorbeeld zonnepark op 

industrieterrein Vierverlaten. Is van Grunniger Power die hiervoor bij deelnemers een lening heeft 

afgesloten per zonnepaneel. 

Henny licht verschillende vormen van motivatie toe om aan de slag te gaan met duurzaamheid (vind 

je het leuk, bespaar je geld, biedt het comfort, is het een verplichting jegens het milieu). 

Verschillende initiatieven worden besproken om zelf hieraan bij te dragen. (Zie ook bijgevoegde 

presentatie). Huidige voorbeelden: zonnepanelen, wadi’s, groen dak op garage, verbetering 

ingeregelde CV installaties (paar jaren geleden), plukbomen. Open oproep Henny, wat zouden we 

nog meer kunnen doen? Werkgroep? Energiecoaches gemeente? Samenwerking andere wijken? 

Henk meldt zich aan als lid van de werkgroep (man van Wies Bouma) 

Duurzaamheid  - Jeroen (Reitdiepwijk) 

Jeroen Zanting is te gast vanuit de Reitdiepwijk. Zij hebben als bewoners een warmtecoöperatie 

opgericht: Caloriet. Aanleiding; oproep gemeente, wijk moet volledig van gas af, all electric. Veel 

overleg gehad in de wijk; doel om dit collectief te doen, met ondersteuning en hulp van de 

gemeente.  Kosten totaal naar huidige verwachting 4,6 miljoen. Betekent feitelijk 39000 per woning. 

Jeroen schetst overwegingen rondom financiering. Er zijn nog diverse subsidiemogelijkheden. Maar 

ook bijkomende kosten zoals bv risicodekking en exploitatiekosten. Coöperatie heeft 80/90 leden 

(van 150). Ruwe schatting is dat energiekosten ongeveer 200 E p/mnd zal bedragen. E.e.a. is nog in 

ontwikkeling. 

mailto:s.werkman@wij.groningen.nl


Er wordt volgens het nu voorziene concept echt gebruik gemaakt van stromend water in de wijk (om 

energie/warmte op te wekken en op te slaan), wellicht dus minder geschikt voor onze wijk, maar er 

zijn ook andere alternatieven. WarmteStad is ook nog steeds optie, ook voor Reitdiep.  


